
PROTOKÓŁ  Nr II.2.2018 

z obrad II Sesji Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach   

w dniu 03 grudnia 2018 r. 

 

 

W obradach sesji udział wzięło 21 radnych, według listy obecności stanowiącej załącznik do niniejszego 

protokołu, Burmistrz Jelcza-Laskowic Bogdan Szczęśniak, Zastępcy Burmistrza: Romuald Piórko  

i Marek Szponar, przedstawiciele rad sołeckich i osiedlowych oraz goście zaproszeni na obrady sesji, według listy 

obecności stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Obrady II Sesji Rady Miejskiej o godzinie 14.10 otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Beata Bejda, która na podstawie listy obecności stwierdziła kworum, co stanowi   

o prawomocności obrad II Sesji Rady Miejskiej. 

 

Wszystkie wystąpienia zawarte w niniejszym protokole, oddane zostały w pełnym brzmieniu. 

Od. pkt 1 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – proszę państwa, dzisiejsza sesja jest zwołana poza planem pracy Rady, tzw. 

sesja nadzwyczajna i wnioskodawcami tej sesji jest sześcioro radnych. I pod pismem w sprawie 

zwołania tej sesji podpisały się następujące osoby: pani Janina Hernas, pan Robert Jadczak, pan 

Krzysztof Woźniak, pani Weronika Kuszyk i pani Joanna Kamińska, i Beata Bejda. 

Proszę państwa, dzisiejsza sesja, informuję wszystkich uczestników, że obrady są transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

W związku z tym uczestnictwo w obradach Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach jest 

równoznaczne z wyrażeniem zgody na przetwarzanie danych osobowych w zakresie wizerunku  

i głosu. 

Proszę państwa, proponowany porządek obrad II Sesji Rady Miejskiej to: 

1. Otwarcie i zatwierdzenie porządku obrad II Sesji Rady Miejskiej. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Jelcza-Laskowic. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Jelczu – 

Laskowicach. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Jelczu – 

Laskowicach. 

5. Zakończenie obrad II Sesji Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach. 

Czy w sprawie proponowanego porządku obrad … Pan Burmistrz Bogdan Szczęśniak. Proszę 

uprzejmie, oddaję panu głos. 

Burmistrz Bogdan Szczęśniak – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, chciałbym złożyć wniosek o zmianę 

porządku obrad II Sesji Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach. Wnoszę o ujęcie w punkcie 5 

porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta i gminy na rok 2018. 

Dotychczasowy punkt 5 stanie się punktem 6. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Proszę państwa, Burmistrz Jelcza-Laskowic zgłosił 

wniosek o zmianę porządku obrad. Zmiana ta dotyczyłaby zmian budżetu miasta i gminy na 2018 

r. Aby taki punkt mógł wejść do porządku dzisiejszej sesji wnioskodawcy, których nazwiska 

odczytałam państwu przed chwilą, muszą na to wyrazić zgodę. Chciałabym powiedzieć z kolei, że 

ja, w imieniu wnioskodawców, też składam wniosek o rozszerzenie porządku obrad dzisiejszej 

sesji. Mianowicie, w imieniu wnioskodawców składam wniosek o rozszerzenie porządku obrad  

o następujące punkty: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów Rady Miejskiej w Jelczu – Laskowicach. 

2) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Samorządu i Prawa Rady 

Miejskiej w Jelczu – Laskowicach. 

3) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Kultury, Oświaty, Sportu  

i Zdrowia Rady Miejskiej w Jelczu – Laskowicach. 

4) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Rady Miejskiej w Jelczu – Laskowicach. 
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5) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rodziny, Młodzieży  

i Spraw Mieszkaniowych Rady Miejskiej w Jelczu – Laskowicach. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Jelczu – Laskowicach. 

7) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Miejskiej w Jelczu – Laskowicach. 

Proszę państwa, uprzejmie informuję … Proszę państwa, chciałabym powiedzieć dlaczego takie 

zmiany. Natomiast, aby w ogóle te punkty mogły wejść do porządku dzisiejszej sesji to jeżeli 

chodzi o punkt: zmiany w budżecie, to poproszę państwa wnioskodawców żeby się wypowiedzieli 

czy się zgadzają aby ten punkt wszedł do porządku obrad. 

Pan radny Woźniak, pan radny Jadczak, pani radna Hernas, pani radna Kamińska, pani radna 

Kuszy i ja również wyrażam zgodę. Proszę państwa i to jest jakby … To znaczy, oczywiście taki 

punkt, żeby wszedł do porządku obrad, musi być bezwzględną większością głosów 

przegłosowany, czyli 11 radnych musi być za. 

Chciałabym teraz wyjaśnić dlaczego w imieniu wnioskodawców złożyłam wniosek o ujęcie tych 

punktów dotyczących ustalenia składu osobowego. Mam taką propozycję dla całej Rady abyśmy 

dość sprawnie te komisje mogli ukonstytuować, mam taką propozycję aby w dniu dzisiejszym, 

kiedy ten punkt, który zgłosił pan Burmistrz jako punkt ewentualny piąty, żeby na tym dzisiejsze 

posiedzenie zakończyć. Zakończyć – w sensie zrobić przerwę, przepraszam bardzo. I punkty 

zrealizować dotyczące składów osobowych komisji na następnej części dzisiejszej sesji. I proszę 

państwa o to ze względu na procedurę budżetową abyśmy się po prostu zmieścili w grudniu ze 

spotkaniami komisji i z ich ukonstytuowaniem się. I przy okazji informuję państwa, że sesja 

budżetowa odbędzie się w styczniu, bo po prostu i tak nie zdążymy w grudniu na sesję 

dwudziestego ósmego, która jest planowana – ja to wszystko za chwilę państwu powiem kiedy 

zrealizujemy punkty merytoryczne. Te wnioski, które ja zgłosiłam w imieniu wnioskodawców, 

dotyczące ustalenia składów osobowych komisji, chciałabym aby to przegłosować en bloc, czyli 

wszystkie. Nie po kolei czy się zgadzamy, bo i tak musimy składy komisji wszystkich ustalić.  

I one, proszę państwa są, w ten sposób będą przygotowane – w sensie – na następną część jakby 

dzisiejszej sesji, że tak jak się państwo wpisaliście do komisji, tak te składy są przygotowane do 

przegłosowania. Odbyłoby się to siódmego, czyli w najbliższy piątek, o godzinie 14.00 – ale ja to 

wszystko jeszcze państwu raz powiem. Natomiast, żeby mieć czas aby no dotrzeć do tego celu, 

którym jest wybór przewodniczących i wiceprzewodniczących komisji, i w przypadkach dwóch 

komisji, sekretarzy również tych komisji, we wtorek po południu spotykalibyśmy się wszyscy – ja 

państwu taki harmonogram przedstawię – od godziny 16.15, co 15 minut każda komisja w swoim 

gronie wybrałaby przewodniczącego i wiceprzewodniczącego. I zakończylibyśmy ten trudny etap 

wyboru wszystkich funkcji w Radzie Miejskiej w środę na kolejnym posiedzeniu. Przepraszam 

państwa, na kolejnej części posiedzenia. Przepraszam państwa, ale tak zawsze na początku 

kadencji się dzieje. Trwają i rozmowy, i państwo się zastanawiają, niektórzy się wypisują  

z komisji, niektórzy się dopisują. Jeżeli to co powiedziałam nie jest do końca zrozumiałe to ja 

jeszcze raz powtórzę, ale ogólnie myślę, że idea jest państwu w tej chwili przybliżona.  

I teraz, żeby realizować dzisiejszą sesję, to może tak, został zgłoszony punkt przez pana 

Burmistrza dotyczący zmiany w budżecie i chciałabym abyśmy to przegłosowali proszę państwa, 

czy ten punkt w ogóle, czy ten punkt wchodzi do porządku obrad. 

Proszę państwa, więc tak, ponieważ jest dużo treści w tym wszystkim, w sensie wklepania tego – 

przepraszam za kolokwializm – do porządku sesji, to państwo teraz macie czas 10 minut żeby 

ochłonąć z tymi informacjami, które być może w dużej ilości państwu przekazałam, a panie mają 

czas żeby wklepać to do porządku sesji. Tak że ogłaszam 10 minut przerwy. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła dziesięciominutową przerwę w obradach II Sesji Rady Miejskiej. 

 

Po przerwie. 
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Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – proszę państwa, po przerwie. Został postawiony wniosek o ujęcie w 

punkcie nr 5 porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta i gminy na 

2018 rok. Dotychczasowy punkt 5 stanie się punktem 6. 

 Oraz został postawiony wniosek, w imieniu wnioskodawców, o umieszczenie w dzisiejszym 

porządku obrad projektów uchwał w sprawie naszych siedmiu stałych komisji. Ja to za chwilkę 

odczytam żeby nie było żadnych wątpliwości.  

 I proszę państwa, przed tymi głosowaniami czy umieszczamy to w porządku obrad, czy nie, 

sprawdzimy kworum. Państwo … Ale ja to za chwileczkę powiem. 

 I teraz tak, ten drugi wniosek, który ja złożyłam, żeby nie było żadnych wątpliwości proszę 

również wnioskodawców aby wyrazili zgodę na to żeby ten wniosek został, żeby te punkty były w 

porządku obrad: Pan radny Woźniak, pan radny Jadczak, pani radna Hernas, pani radna Kamińska, 

pani radna Kuszyk i ja również wyrażam zgodę. 

 Proszę państwa, ten drugi wniosek dotyczy tego aby : 

- w punkcie nr 6 porządku obrad sesji był wstawiony projekt uchwały w sprawie ustalenia 

składu osobowego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej w Jelczu – 

Laskowicach; 

- w punkcie nr 7 porządku obrad sesji projekt uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego 

Komisji Samorządu i Prawa Rady Miejskiej w Jelczu – Laskowicach; 

- w punkcie nr 8 porządku obrad sesji uchwała w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji 

Kultury, Oświaty, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej w Jelczu – Laskowicach; 

- w punkcie nr 9 porządku obrad sesji projekt uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Jelczu – Laskowicach; 

- w punkcie nr 10 porządku obrad sesji projekt uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego 

Komisji Rodziny, Młodzieży i Spraw Mieszkaniowych;  

- w punkcie nr 11 porządku obrad projekt uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jelczu – Laskowicach; 

- w punkcie nr 12 projekt uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Jelczu – Laskowicach. 

Dotychczasowy punkt 6 stanie się punktem  13. 

I teraz, proszę państwa, to głosowanie chciałabym przeprowadzić en bloc czyli nie głosować nad 

poszczególnymi, umieszczeniem w porządku obrad ustalenia składu poszczególnych komisji, 

tylko tak jak państwu przeczytałam.  

I teraz kworum sprawdzimy. Bardzo proszę państwa, w tej zakładce „kworum” potwierdzić swoją 

obecność i sprawdzić na ekranie czy nam się to potwierdziło. 

21 radnych. 

I teraz, proszę państwa, głosujemy wniosek o rozszerzenie porządku obrad, jeżeli chodzi o zmiany 

w budżecie. Kto z państwa radnych … Przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest 

za przyjęciem tego wniosku proszę o naciśnięcie przycisku i podniesienie ręki. Kto jest przeciw 

proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał proszę podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk. 

  

W sprawie przyjęcia wniosku o ujęcie w punkcie 5 porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie zmian 

budżetu miasta i gminy na 2018 rok głosowano w następujący sposób: 

 

  za -           21 (jednogłośnie) 

  - wniosek został przyjęty – 

I teraz, proszę państwa, ten drugi wniosek tak jak prosiłam państwa i mówiłam en bloc, wniosek  

o ujęcie w porządku obrad sesji projektów uchwał w sprawie ustalenia składu osobowego siedmiu 

komisji stałych Rady Miejskiej. Bardzo proszę o głosowanie. Kto z państwa radnych jest za tym 

aby ten wniosek wszedł do porządku obrad proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto jest 

przeciw proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał proszę podnieść rękę  

i nacisnąć przycisk. 
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W sprawie przyjęcia wniosku o ujęcie: 1) w punkcie 6 porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie 

ustalenia składu osobowego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej w Jelczu – 

Laskowicach; 2) w punkcie 7 porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego 

Komisji Samorządu i Prawa Rady Miejskiej w Jelczu – Laskowicach; 3) w punkcie 8 porządku obrad sesji 

projektu uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Zdrowia Rady 

Miejskiej w Jelczu – Laskowicach; 4) w punkcie 9 porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie 

ustalenia składu osobowego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Jelczu – 

Laskowicach; 5) w punkcie 10 porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie ustalenia składu 

osobowego Komisji Rodziny, Młodzieży i Spraw Mieszkaniowych Rady Miejskiej w Jelczu – Laskowicach; 

6) w punkcie 11 porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jelczu – Laskowicach. 7) w punkcie 12 porządku obrad sesji projektu 

uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Jelczu 

– Laskowicach. Dotychczasowy punkt 6 stanie się punktem 13, głosowano w następujący sposób: 

 

  za -           21 (jednogłośnie) 

  - wniosek został przyjęty – 

 

Czyli te dwa punkty weszły do porządku obrad. I w tej chwili przegłosujemy cały porządek obrad. 

Kto z państwa radnych jest za przyjęciem, zatwierdzeniem porządku obrad II Sesji Rady Miejskiej 

bardzo proszę o głosowanie. Kto z państwa jest za proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 

przycisku. Kto jest przeciw proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto się wstrzymał 

proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

 

W sprawie przyjęcia porządku obrad II Sesji Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach  głosowano  

w następujący sposób: 

 

  za -           21 (jednogłośnie) 

 

Porządek obrad II Sesji Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach został przyjęty i przedstawia się 

następująco: 

 

1. Otwarcie i zatwierdzenie porządku obrad II Sesji Rady Miejskiej. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Jelcza-Laskowic. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Jelczu – Laskowicach. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Jelczu – Laskowicach. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta i gminy na 2018 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów Rady Miejskiej w Jelczu – Laskowicach. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Samorządu i Prawa Rady Miejskiej w 

Jelczu – Laskowicach. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Kultury, Oświaty, Sportu  

i Zdrowia Rady Miejskiej w Jelczu – Laskowicach. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej w Jelczu – Laskowicach. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rodziny, Młodzieży i Spraw 

Mieszkaniowych Rady Miejskiej w Jelczu – Laskowicach. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Jelczu – Laskowicach. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Jelczu – Laskowicach. 

13. Zakończenie obrad II Sesji Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach. 
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Od. pkt 2 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – i w takim razie, proszę państwa przechodzimy do punktu nr 2, to jest: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Jelcza-Laskowic. 

 Szanowni państwo, macie państwo projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza na 

tablecie przed oczami. Ja chciałabym historycznie tylko powiedzieć bądź przypomnieć niektórym 

radnym, w poprzedniej kadencji uchwałą z 30 grudnia 2014 r. Rada Miejska ustaliła następujące 

miesięczne wynagrodzenie dla Burmistrza Jelcza-Laskowic: 

- wynagrodzenie zasadnicze – 5 500 zł, 

- dodatek funkcyjny w kwocie – 2 000 zł, 

- dodatek specjalny w wysokości 40% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego, 

- i dodatek stażowy według obowiązujących  przepisów. 

W tej chwili, proszę państwa, zgodnie z rozporządzeniem, które jest tutaj przywołane w podstawie 

prawnej, rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 18 marca 2009 r. w sprawie zasad wynagradzania 

pracowników samorządowych. Ono się zmieniło i od 01 lipca obowiązuje w takiej formule jaką 

państwo macie w materiałach, czyli : 

- wynagrodzenie zasadnicze – 4 800 zł, 

- dodatek funkcyjny w kwocie – 2 100 zł, 

- dodatek specjalny w wysokości 40% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego,  

- i dodatek stażowy według obowiązujących  przepisów. 

Ja jeszcze chciałam tylko państwu przypomnieć, a niektórym z państwa powiedzieć, że 4 lata 

temu, jeżeli chodzi o uchwałę, którą przytaczałam, z 2014 r. Burmistrz Jelcza-Laskowic obniżył 

sobie wynagrodzenie zasadnicze i nie było tego wynagrodzenia w maksymalnej wysokości,  

w takiej jak miał poprzedni burmistrz.  

Proszę bardzo, otwieram dyskusję. Czy ktoś z państwa chciałby zabrać głos?  

Proszę państwa, ja odczytuję projekt tej nowej uchwały z tego powodu, że jest to sesja zwołana 

poza planem pracy Rady i nie odbyły się komisje, wobec tego mam obowiązek odczytania 

wszystkich projektów uchwał. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Jeżeli nie ma żadnych pytań i jeżeli nie ma żadnych uwag to za chwilę przystępujemy do 

głosowania. 

Ja jeszcze raz ponawiam, czy ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. W takim razie 

przystępujemy do głosowania. Proszę państwa, kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały 

proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw proszę podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk. Kto się wstrzymał proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

 

W sprawie podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Jelcza-Laskowic, 

głosowano w następujący sposób: 

 

  za   -           20 

  przeciw  - 0 

  wstrzymało się  - 1 

  - uchwała została podjęta - 

 

UCHWAŁA  NR II.2.2018 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU-LASKOWICACH 

z dnia 03 grudnia 2018 r. 

 

w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Jelcza-Laskowic. 

Od. pkt 3 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – i proszę państwa, będziemy realizować w tej chwili punkt nr 3:  

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Jelczu – 

Laskowicach. 

 I, proszę państwa, do głosu zgłosiła się pani Aleksandra Czernik. Nie? Pomyłka?  
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 Proszę państwa, za chwileczkę będziemy realizować ten punkt. 

 Proszę państwa, w związku z tym, że głosowania dotyczące wyboru Wiceprzewodniczących Rady, 

podobnie jak Przewodniczącej Rady, są głosowaniami tajnymi, ja proponuję abyśmy wybrali 

Komisji Skrutacyjną do liczenia głosów, ale komisję do wszystkich głosowań, które się odbędą  

w dniu dzisiejszym żeby już po raz drugi nie wybierać tej Komisji Skrutacyjnej. 

 I proszę bardzo, proszę o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej. 

 Ja zgłaszam, jeżeli można, panią Aleksandrę Czernik. Czy pani wyraża zgodę na pracę w Komisji 

Skrutacyjnej? 

Radna Aleksandra Czernik – tak. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Proszę bardzo, pan radny Pakosz. Proszę. 

Radny Michał Pakosz – dziękuję pani Przewodnicząca. Zgłaszam panią radną Karolinę Kolado do Komisji 

Skrutacyjnej. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję. Czy pani Kolado wyraża zgodę. 

Radna Karolina Kolado – tak. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dobrze. Dziękuję bardzo.  

 Proszę państwa, jeszcze jedna kandydatura do Komisji Skrutacyjnej. Pan radny Krzysztof 

Woźniak. Proszę bardzo. 

Radny Krzysztof Woźniak – ja chciałem zgłosić kandydaturę pana Tadeusza Babskiego. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – czy pan radny Babski wyraża zgodę. 

Radny Tadeusz Babski – tak. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo, pan radny również wyraził zgodę. Czy są inne 

kandydatury? Nie widzę. Zgłaszam wniosek o zamknięcie listy kandydatów do Komisji 

Skrutacyjnej. Proszę o przegłosowanie tego wniosku. 

 Szanowni państwo, bardzo proszę będziemy również głosować en bloc na wszystkich członków 

Komisji … wniosek o zamknięcie listy kandydatów – przepraszam. Kto z państwa radnych jest za 

zamknięciem listy kandydatów do Komisji Skrutacyjnej proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 

przycisku. Kto jest przeciw proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał proszę 

podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

 

W sprawie wniosku o zamknięcie listy kandydatów na członków Komisji Skrutacyjnej głosowano  

w następujący sposób: 

 

  za -           21 (jednogłośnie) 

  - wniosek został przyjęty – 

 

 I w tej chwili proszę państwa o głosowanie nad osobami: pani Aleksandra Czernik, pani Karolina 

Kolado i pan Tadeusz Babski. 

 Proszę państwa, ukazało nam się zatwierdzenie składu Komisji Skrutacyjnej w osobach: pani 

radna Aleksandra Czernik, pani radna Karolina Kolado i pan radny Tadeusz Babski. 

 Bardzo uprzejmie proszę państwa o głosowanie. Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały 

proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw proszę podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk. Kto się wstrzymał proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

 

W sprawie zatwierdzenia składu Komisji Skrutacyjnej w osobach: radna Aleksandra Czernik, radna 

Karolina Kolado, radny Tadeusz Babski, głosowano w następujący sposób: 

 

  za   -           20 

  przeciw  -  0 

  wstrzymało się  -  1 

  - skład osobowy Komisji Skrutacyjnej został zatwierdzony – 

   

Proszę państwa, mam tu podpowiedzi techniczne, że mamy obraz na jednym monitorze inny i na 

drugim inny, żeby to ustabilizować jest prośba o – tak? – przerwę krótką techniczną. Panie 

Marcinie, ile? Proszę państwa, pięć minut przerwy. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła pięciominutową przerwę w obradach II Sesji Rady Miejskiej. 

 

Po przerwie. 
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Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – proszę państwa, po przerwie technicznej. Przepraszam państwa bardzo, no 

ale to tak się dzieje z urządzeniami tego typu. 

 Dobrze. Proszę państwa, bardzo uprzejmie proszę Komisję Skrutacyjną żeby tutaj zechciała do 

stoliczka przybyć, usiąść, zająć miejsce. 

 Ja bardzo proszę żeby Komisja Skrutacyjna wybrała ze swojego grona przewodniczącego. 

 Bardzo dziękuję. 

 Proszę państwa, bardzo proszę o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej w Jelczu-Laskowicach. 

 Do dyskusji zgłosiła się pani radna Aleksandra Czernik. Oddaję pani głos. 

Radna Aleksandra Czernik – ja bym chciała zgłosić kandydaturę pana Krzysztofa Woźniaka na 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy pan radny Krzysztof Woźniak wyraża zgodę? 

Radny Krzysztof Woźniak – tak, wyrażam zgodę. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy są inne kandydatury na Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej w Jelczu-Laskowicach? Nie widzę. W takim razie, proszę państwa, zgłaszam wniosek o 

zamknięcie listy kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach. 

Bardzo proszę o wpisanie tego wniosku. A Komisję Skrutacyjną bardzo proszę o wpisanie 

nazwiska na kartkach, które są … Dobrze. 

 Proszę państwa, wniosek o zamknięcie listy kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej w Jelczu-Laskowicach. I proszę państwa, przystępujemy do głosowania. Kto z państwa 

radnych jest za przyjęciem tego wniosku proszę nacisnąć przycisk i podnieść rękę. Kto jest 

przeciw proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał proszę podnieść rękę  

i nacisnąć przycisk. 

 

W sprawie wniosku o zamknięcie listy kandydatów ma funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  

w Jelczu-Laskowicach głosowano w następujący sposób: 

 

  za -           21 

  - wniosek został przyjęty – 

 

 I teraz poproszę Komisję Skrutacyjną o wpisanie nazwiska kandydata na Wiceprzewodniczącego 

Rady. I po wpisaniu bardzo uprzejmie proszę o rozdanie kart do głosowania. 

 Proszę państwa, ja chciałabym odczytać państwu jakie są zasady głosowania wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w przypadku kiedy jest jeden kandydat. Mianowicie tak:  

 żeby głos był ważny należy pozostawić nie skreśloną  jedną z wymienionych, na karcie do 

głosowania, możliwości oddania głosu,  (np. jeżeli jesteśmy „za”, skreślić należy słowo 

„przeciw” i „wstrzymuję się”. Jeżeli jesteśmy „przeciw” należy skreślić słowo „za”  

i „wstrzymuję się”. Jeżeli chcemy „wstrzymać się” od głosu należy skreślić słowa „za”  

i „przeciw”),                                    

 skreśleń dokonujemy linią poziomą,         

 skreślenie wszystkich możliwości oddania głosu  lub nie skreślenie żadnej  

z możliwości oddania głosu  spowoduje nieważność głosu.     

Jeżeli będzie trzeba to ja to jeszcze raz przeczytam, ale zasada jest taka, że państwa wybór 

pozostaje na karcie, a dwie pozostałe możliwości są skreślone. 

Proszę państwa, teraz bardzo uprzejmie proszę kandydata na Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej pana Krzysztofa Woźniaka żeby zechciał dokonać swojej autoprezentacji. 

Radny Krzysztof Woźniak – dziękuję pani Przewodnicząca. Szanowni państwo, Krzysztof Woźniak, mam 40 lat. 

Jestem ojcem trzech córek: Aleksandry, Zuzanny, Marceli. Od urodzenia do 2005 r. mieszkałem 

na Osiedlu Metalowców przy ul. Tańskiego. Od 2005 r. jestem mieszkańcem miejscowości 

Piekary w Jelczu-Laskowicach, w gminie Jelcz-Laskowice. 

 Swoją działalność samorządową rozpocząłem w 2007 r., zostałem wybrany do Zarządu Osiedla 

Metalowców w Jelczu-Laskowicach. Następnie, w 2011 r., zostałem też ponownie wybrany do 

Zarządu Osiedla Metalowców w Jelczu-Laskowicach. Pełniłem również funkcję radnego Rady 

Miejskiej w Jelczu-Laskowicach w kadencji 2010 – 2014. W tej kadencji Rady Miejskiej pełniłem 

funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji Samorządu i Prawa oraz Wiceprzewodniczącego 

Doraźnej Komisji ds. Zabezpieczenia Przeciwpowodziowego. Zostałem wybrany w 2014 r. 

również na radnego Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach. W tej kadencji 2014 – 2018 pełniłem 

funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach. Z wykształcenia jestem 

administratywistą. W 2005 r. skończyłem studia na Wydziale Prawa, Administracji i Ekonomii 
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Uniwersytetu Wrocławskiego. Następnie, dla uzupełnienia wykształcenia, w 2008 r. skończyłem 

podyplomowe studia również na tym samym wydziale, w zakresu samorządu terytorialnego  

i gospodarki lokalnej. W 2012 r., dla poszerzenia również wiedzy z zakresu zarządzania 

kryzysowego, ukończyłem studia podyplomowe w Wyższej Szkole Oficerskiej Wojsk Lądowych 

we Wrocławiu im. Tadeusza Kościuszki z zakresu zarządzania kryzysowego. I w tej kadencji 

również mieszkańcy mi zaufali i zostałem radnym Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach. Bardzo 

dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – bardzo dziękuję również. Proszę państwa, przed tym faktem kiedy Komisja 

Skrutacyjna rozda nam karty, chciałabym państwu pokazać miejsce gdzie możecie państwo oddać 

głos za przesłoną. I kamera będzie skierowana na panów burmistrzów, tak że żeby się nikt nie 

obawiał, że gdzieś tam kamera łapie jak kto głosował. I proszę państwa, odczytam za chwileczkę 

projekt uchwały w tej sprawie. Tak jak mówiłam, jak nie mamy komisji to wszystkie projekty 

muszą być odczytane. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

A w tej chwili uprzejmie proszę Komisję Skrutacyjną o rozdanie kart do głosowania. 

 

Członkowie  Komisji  Skrutacyjnej  rozdali  karty do głosowania, które po kilku minutach zebrali do urny  

i przystąpili do obliczenia głosów oraz sporządzenia protokołu z przeprowadzonego głosowania. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – proszę państwa, żeby Komisja Skrutacyjna mogła spokojnie pracować, 

ogłaszam 10 minut przerwy. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła dziesięciominutową przerwę w obradach II Sesji Rady Miejskiej. 

 

Po przerwie. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – proszę państwa, po przerwie. Bardzo proszę pana Przewodniczącego 

Komisji Skrutacyjnej , pana radnego Tadeusza Babskiego, o odczytanie protokołu Komisji 

Skrutacyjnej. 

 Proszę państwa o spokój. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Tadeusz Babski – pani Przewodnicząca, Szanowni radni, panowie 

burmistrzowie, przedstawiam Protokół Komisji Skrutacyjnej na Sesji Rady Miejskiej w Jelczu-

Laskowicach w dniu 03 grudnia 2018 r. 

Komisja Skrutacyjna w składzie: 

 Tadeusz Babski – Przewodniczący, 

 Karolina Kolado, 

 Aleksandra Czernik 

stwierdza, co następuje: 

na ogólną ilość radnych 21 uprawnionych do głosowania  21 

na Sesji obecnych jest  21 radnych 

głosowało radnych  21 

głosów ważnych oddano 21 

nieważnych 0. 

Komisja informuje, że w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  

w Jelczu-Laskowicach głosowano następująco : 

ilość głosów: 

Krzysztof Woźniak :  za 20   przeciw  0    wstrzymało się  1 

Komisja Skrutacyjna stwierdza, że Rada Miejska w głosowaniu tajnym, bezwzględną 

większością głosów dokonała wyboru radnego Krzysztofa Woźniaka na funkcję 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach. 

 

(Karty do głosowania, dotyczące wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach stanowią 

załącznik do protokołu Komisji Skrutacyjnej) 

 

UCHWAŁA  NR II.3.2018 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU-LASKOWICACH 

z dnia 03 grudnia 2018 r. 

 

w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Jelczu – Laskowicach. 
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Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję panu Przewodniczącemu za odczytanie protokołu Komisji 

Skrutacyjnej.  

 Pana Wiceprzewodniczącego Krzysztofa Woźniaka proszę tutaj do stołu. Serdecznie gratuluję. 

Proszę się przenieść. 

 Proszę bardzo, pan Przewodniczący prosi jeszcze, po wyborze chciałby zabrać głos. 

V-ce Przewodniczący R.M. Krzysztof Woźniak – dziękuję pani Przewodnicząca. Szanowni państwo, panie 

Burmistrzu, panowie burmistrzowie, ja chciałbym bardzo podziękować za okazane mi zaufanie. 

Deklaruję współpracę i chciałbym jeszcze powiedzieć, że będę godnie i rzetelnie pełnił funkcję, 

którą żeście mi państwo powierzyli. Bardzo dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Proszę państwa, tym sposobem zrealizowaliśmy punkt 

dotyczący wyboru Wiceprzewodniczącego Rady, jednego z Wiceprzewodniczących.  

I przechodzimy do kolejnego punktu.  

Od. pkt 4 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – to jest punkt czwarty: Podjęcie uchwały w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Jelczu – Laskowicach. 

 Nasz Statut dopuszcza dwóch Wiceprzewodniczących i teraz realizujemy właśnie wybór drugiego 

Wiceprzewodniczącego. 

 Czy w tym punkcie ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Proszę uprzejmie o zgłaszanie 

kandydatów. Pan radny Łukasz Dudkowski. Proszę uprzejmie. 

Radny Łukasz Dudkowski – pani Przewodnicząca, panowie burmistrzowie, Szanowni państwo, w imieniu 

radnych Prawa i Sprawiedliwości chciałbym zgłosić kandydaturę pana Ireneusza Stachnio. Ja 

myślę, że będzie okazja do samoprezentacji za chwilę i pan radny Stachnio będzie mógł 

odpowiedzieć na pytania. Ja tylko powiem, że pan Stachnio jest trzecią kadencję, pełni funkcję 

radnego Rady Miejskiej. Doskonale państwo go wcześniej znacie. Ja myślę, że jako 

Wiceprzewodniczący Rady będzie też godnie pełnił tę funkcję i zapewni doskonałą równowagę  

w prezydium, będzie współpracował z obecnym prezydium, panią Przewodniczącą i panami 

burmistrzami. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Proszę państwa, czy są inne kandydatury? Czy ktoś z 

państwa chciałby zabrać głos w tym punkcie?  

 Czy pan radny Ireneusz Stachnio wyraża zgodę?  

Radny Ireneusz Stachnio - tak. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – tak. Czy są inne kandydatury? Czy ktoś z państwa radnych chciałby zabrać 

głos? Nie widzę. W takim razie, proszę państwa, zgłaszam wniosek o zamknięcie listy 

kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach. Zaraz, jak ten 

wniosek zostanie wpisany, to będziemy głosować. 

 Komisję Skrutacyjną jeszcze poproszę żeby chwileczkę tutaj siedziała – tak? – bo za chwileczkę 

będziemy mieli drugie głosowanie. 

 Dobrze. I, proszę państwa, wniosek brzmi, jest w sprawie o zamknięcie listy kandydatów na 

funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach. Przystępujemy do 

głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem tego wniosku proszę o podniesienie ręki  

i naciśnięcie przycisku. Kto z państwa jest przeciw proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto 

się wstrzymał proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

 

W sprawie wniosku o zamknięcie listy kandydatów ma funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  

w Jelczu-Laskowicach głosowano w następujący sposób: 

 

  za -           21 

  - wniosek został przyjęty – 

 

 Bardzo dziękuję. Lista kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego została zamknięta. Proszę 

państwa, bardzo uprzejmie proszę pana radnego Ireneusza Stachnio aby zechciał dokonać 

autoprezentacji. 

Radny Ireneusz Stachnio – Szanowni państwo, ja ze ściągą taką króciutką. Mam 56 lat. Mam żonę, dwie córki: 

Agatę i Małgorzatę. Moje hobby, tak jak pani Przewodniczącej, także muzyka ostra, hardrockowa. 

Mam wykształcenie wyższe. Ukończyłem dwukrotnie studia podyplomowe na Uniwersytecie 

Wrocławskim z zakresu oświaty. Obecnie pracuję w Publicznej Szkole Podstawowej nr 2  
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w Jelczu-Laskowicach na stanowisku nauczyciela biologii. Jestem radnym trzeciej kadencji, po raz 

trzeci zostałem wybrany przez wyborców. W pierwszej kadencji, w latach 2010 – 2014 byłem 

Przewodniczącym Komisji Samorządu i Prawa. W drugiej kadencji swojej, w latach 2014 – 2018 

byłem aktywnym opozycjonistą razem z moimi kolegami i moją koleżanką. Szanowni państwo, 

myślę, że ta kadencja upłynie na współpracy. Szanowni państwo, mam taką nadzieję, że będziemy 

budować mosty i będziemy współpracować, bo zgoda buduje a niezgoda rujnuje pan Burmistrz 

doskonale o tym wie. I myślę, Szanowni państwo, że obdarzycie moją osobę zaufaniem i oddacie 

głos na mnie tak abym wspólnie z panią Przewodniczącą i z panem Wiceprzewodniczącym, no 

wspólnie budować naszą tutaj lokalną demokrację dla dobra wszystkich mieszkańców naszych. 

Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Proszę państwa, tak jak w przypadku poprzedniego 

punktu, ja również odczytuję projekt uchwały w tej sprawie. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Proszę państwa, bardzo uprzejmie proszę Komisję Skrutacyjną aby zechciała rozdać karty do 

głosowania. 

Proszę państwa, ja jeszcze raz odczytuję zasady głosowania. One są takie jak w poprzednim 

punkcie, ale odczytam je: 

 żeby głos był ważny należy pozostawić nie skreśloną  jedną z wymienionych, na karcie do 

głosowania, możliwości oddania głosu,  (np. jeżeli jesteśmy „za”, skreślić należy słowo 

„przeciw” i „wstrzymuję się”. Jeżeli jesteśmy „przeciw” należy skreślić słowo „za”  

i „wstrzymuję się”. Jeżeli chcemy „wstrzymać się” od głosu należy skreślić słowa „za”  

i „przeciw”),                                    

 skreśleń dokonujemy linią poziomą,         

 skreślenie wszystkich możliwości oddania głosu  lub nie skreślenie żadnej z możliwości 

oddania głosu  spowoduje nieważność głosu.     

Proszę państwa o dokonanie aktu głosowania i wrzucanie swoich głosów do urny. 

 

Członkowie  Komisji  Skrutacyjnej  rozdali  karty do głosowania, które po kilku minutach zebrali do urny  

i przystąpili do obliczenia głosów oraz sporządzenia protokołu z przeprowadzonego głosowania. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – proszę państwa, aby umożliwić spokojną pracę Komisji Skrutacyjnej – pięć 

minut przerwy. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła pięciominutową przerwę w obradach II Sesji Rady Miejskiej. 

 

Po przerwie. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – proszę państwa, proszę uprzejmie o zajmowanie miejsc. Proszę, jak pięknie 

się w czasie zmieściliśmy, równe pięć minut. 

 Pana Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej, pana radnego Tadeusza Babskiego proszę o 

odczytanie protokołu komisji. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Tadeusz Babski – pani Przewodnicząca, Szanowni radni, panowie 

burmistrzowie, przedstawiam Protokół Komisji Skrutacyjnej na Sesji Rady Miejskiej w Jelczu-

Laskowicach w dniu 03 grudnia 2018 r. 

Komisja Skrutacyjna w składzie: 

 Tadeusz Babski – Przewodniczący, 

 Aleksandra Czernik, 

 Karolina Kolado, 

stwierdza, co następuje: 

na ogólną ilość radnych 21 uprawnionych do głosowania  jest 21 

na Sesji obecnych jest  21 radnych 

głosowało radnych  21 

głosów ważnych oddano 21 

nieważnych 0. 

Komisja informuje, że w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  

w Jelczu-Laskowicach głosowano następująco na : 

Ireneusza Stachnio :  za 18   przeciw  1    wstrzymało się  2 
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Komisja Skrutacyjna stwierdza, że Rada Miejska w głosowaniu tajnym, bezwzględną 

większością głosów dokonała wyboru radnego Ireneusza Stachnio na funkcję 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach. 

 

(Karty do głosowania, dotyczące wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach stanowią 

załącznik do protokołu Komisji Skrutacyjnej) 

 

UCHWAŁA  NR II.4.2018 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU-LASKOWICACH 

z dnia 03 grudnia 2018 r. 

 

w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Jelczu – Laskowicach. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Proszę państwa, uchwała została podjęta. Pan radny 

Ireneusz Stachnio został wybrany na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Jelczu-

Laskowicach. Serdecznie panu gratuluję i uprzejmie zapraszam tutaj do nas do stołu. 

 Oddaję głos panu Przewodniczącemu Stachnio. 

V-ce Przewodniczący R.M. Ireneusz Stachnio – Szanowni państwo, bardzo dziękuję państwu za obdarzenie 

mnie zaufaniem. Myślę, że nie zawiodę państwa i w tej kadencji współpraca będzie się układać 

bardzo dobrze. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Proszę państwa, tym sposobem zrealizowaliśmy punkt nr 

4. Przed nami punkt nr 5. 

 Rozumiem, że chwila dla prasy. Proszę się ładnie uśmiechać. 

 Pan Burmistrz Bogdan Szczęśniak. Proszę uprzejmie. 

Burmistrz Bogdan Szczęśniak – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni państwo, serdecznie gratuluję 

wyboru dwóm panom Wiceprzewodniczącym. Ja niestety na inne czynności służbowe będę musiał 

państwa opuścić zaraz. Natomiast w moim imieniu tu będzie referować Wiceburmistrz Piórko  

i pani Skarbnik zmiany w budżecie. Dziękuję bardzo. Do widzenia państwu. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dobrze. Bardzo dziękuję panu Burmistrzowi za informację. 

 Proszę państwa, realizujemy w tej chwili punkt nr 5. Ale zanim do niego przejdziemy, ponieważ 

nie ma nas w takiej liczbie jak zaczynaliśmy, to proszę o sprawdzenie kworum. Proszę  

o naciśnięcie tutaj i potwierdzenie swojej obecności na dzisiejszej sesji, w tej części. 

 Dobrze. Bardzo dziękuję. W tej chwili na sali jest 20 radnych. Jedna osoba musiała wcześniej 

wyjść. 

 

Salę obrad opuściła radna Karolina Kolado, w związku z tym w obradach II Sesji uczestniczy 20 radnych. 

Od. pkt 5 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – proszę państwa, podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta i gminy 

na 2018 rok.  

 I mam taką serdeczną prośbę do pani Skarbnik aby odczytała nam projekt uchwały. 

 Bardzo proszę, oddaję pani głos. 

Skarbnik Miasta i Gminy Elżbieta Harań – Klimek – odczytała projekt uchwały. 

 Państwo dostaliście ten projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Gdyby były jakiekolwiek pytania 

– oczywiście odpowiem. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję pani Skarbnik. Pan Burmistrz Piórko. Proszę uprzejmie. 

Z-ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, Szanowni państwo, chciałbym wnieść autopoprawkę 

do projektu zmian w budżecie przez chwilą przeczytanego przez panią Skarbnik. I proszę panią 

Skarbnik o przedstawienie autopoprawki. 

Skarbnik Miasta i Gminy Elżbieta Harań – Klimek – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, ja powiem skąd 

wynika ta autopoprawka. Do ostatniej chwili czekaliśmy na informację z Gminy Czernica. Ta do 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych chodzą nasze dzieci, stąd też szybka też 

autopoprawka. 

 w § 2 Zmniejszyć wydatki  

 po zapisie: 

 w dziale 801  Oświata i wychowanie  

 rozdziale 80104  Przedszkola  
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 wykreślić zapis: 

 paragrafie 2540   Dotacja podmiotowa z budżetu dla niepublicznej jednostki    

                                                   systemu oświaty o kwotę 155 000 zł. 

 i wprowadzić zapis : 

 paragrafie 2540   Dotacja podmiotowa z budżetu dla niepublicznej jednostki  

                                                   systemu oświaty o kwotę 210 300 zł. 

                         w § 3 Zwiększyć wydatki: 

 po zapisie:  

 w dziale 801              Oświata i wychowanie  

 wprowadzić zapis: 

 rozdziale 80103   Oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych 

 paragrafie 2310                            Dotacje celowe przekazane gminie na zadania bieżące 

                                                      realizowane na podstawie porozumień (umów) między  

                                                    jednostkami samorządu terytorialnego  o kwotę 55 300  zł. 

 Wprowadzone autopoprawką zmiany nie powodują zmian w wartościach budżetu w zakresie 

dochodów i wydatków ogółem oraz  przychodów i rozchodów jak również deficytu budżetu. 

 Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy państwo, w związku z tym projektem uchwały i z 

autopoprawką, która została dzisiaj wniesiona, macie państwo jakieś pytania albo chcecie zabrać 

głos w sprawie projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie, proszę państwa, przystępujemy do 

głosowania. Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w tej sprawie proszę podnieść rękę 

i nacisnąć przycisk. Kto z państwa radnych jest przeciw proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

Kto się wstrzymał proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

 

W sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2018 rok, głosowano  

w następujący sposób: 

 

  za -           20 (jednogłośnie) 

  - uchwała została podjęta – 

 

UCHWAŁA  NR II.5.2018 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU-LASKOWICACH 

z dnia 03 grudnia 2018 r. 

 

w sprawie zmian budżetu miasta i gminy na 2018 rok. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – i teraz, proszę państwa, ogłaszam przerwę w obradach sesji do dnia  

07 grudnia, to jest piątek, o godzinie 14.00 – to co mówiłam na początku. 

 I ja poproszę państwa już po tym oficjalnym zapisie, który będzie w protokole, żebyście państwo 

jeszcze trzy minuty zostali ja mam parę komunikatów. I jeżeli ktoś będzie miał do mnie pytania w 

związku z realizacją tej sesji na trzech jakby posiedzeniach to też odpowiem na państwa pytania. 

Tak że jeszcze raz, ogłaszam przerwę w obradach sesji do 07 grudnia, do godziny 14.00. 

Przypominam, że mamy wprowadzone do porządku obrad projekty uchwał dotyczące ustalenia 

składów osobowych komisji. Jeżeli państwo radni jeszcze mają jakieś wątpliwości to proszę się 

jeszcze – nie wiem – no po prostu jest jeszcze możliwość do piątku, bo wtedy będziemy mieli te 

składy … Nie, nawet nie będzie takiego czasu, bo panie musicie jeszcze … Jeżeli ktoś z państwa 

jeszcze zmieni zdanie, chce się przepisać, dopisać do komisji, to do piątku jest, do czwartku – 

powiedzmy – jest taka możliwość. 

 Czyli tak, ogłosiłam przerwę. 

 

Przewodnicząca ogłosiła przerwę w obradach II Sesji Rady Miejskiej do dnia 07 grudnia 2018 r. do godziny 

14.00. 

  

I posiedzenie II Sesji Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach zakończyło się o godzinie 16.00. 

  

Protokołowała : 

 


